
Zápis ze schůze Školské rady Gymnázia L. Pika Plzeň 14. 5. 2009 
 
Přítomni: S. Taubrová, Ing. Z. Trmota, J. Kunc, PaedDr. J. Mašek, PaedDr. N. Kubešová,  
J. Kašpar 
Omluven: Mgr. M. Brabec (ZMP) 
 
1. Zahájení – p. Mašek 
 
2. Projednání rozpočtu 

 p. Kašpar – budou se kupovat do jedné třídy lavice, šatní skříňky, bude se v pavilonu B 
rekonstruovat osvětlení ve třídách 

                     - budeme podávat grant na podporu bilingvního studia 
                     - na začátku jsou jednání s nakladatelstvím Fraus o ověřování nových učebnic 

p. Taubrová – rozpočet je nepřehledný, prakticky nic se z něj nedá vyčíst 
p. Kunc – v rozpočtu chybí příjmová stránka 

 
p. Kašpar – budeme pořádat 2. kolo přijímacího řízení, ale třídy máme téměř naplněné 
Poté p. ředitel z jednání ŠR odešel. 

 
3. ŠR se pozastavila nad tím, že p. ředitel z jednání odešel, když ostatní členové ŠR svůj  

program schůzi přizpůsobili. ŠR je pro ředitele školy partner, ne podřízený. 
 
Usnesení: Na příští schůzi, která bude v červnu 2009, ŠR požaduje předložit tyto dokumenty: 

výkaz výnosů a nákladů, výkaz zisku a ztrát (obojí z poslední uzávěrky 
s oddělenými příjmy z KÚ a DČ), finanční rozvahu, zprávu o hospodaření za 
kalendářní rok 2008 a zápis z poslední ekonomické kontroly. Projednávány budou 
tyto otázky: ŠVP pro čtyřleté a bilingvní studium, španělští lektoři (platy, 
ubytování), španělské učebnice, koncepce školy (budeme do budoucna žádat o dvě 
primy?), volitelné předměty, koncepce maturit (z kolika předmětů budou studenti 
maturovat?, co bude v profilové části?). Dále ŠR žádá na příští schůzi přítomnost 
ekonomky školy.  

 
 
 
 
 
Ověřil: PaedDr. Josef Mašek 
 
15. 5. 2009 
 
 
 
                                                                                    Zapsala: PaedDr. Naděžda Kubešová 
 


